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Campusskolens skolebestyrelse 
 

Dato 29/1 2020     

Tidspunkt Kl. 17.30-19.30 Skolebestyrelsesmøde – skolen byder på lidt godt at spise kl. 17.30 

Sted Konferencerummet 

Deltagere SB og daglig ledelse 
Afbud fra: Kirstine, Christie 

Dagsorden 
Tid Punkt/forberedelse Mål med punktet  A

n
s
v
a
r 

Noter til referat 

17.30-
17.55 

Spisning og fotografering   Vi fotograferes næste gang.  

17.55-
18.00 

Godkendelse af dagsorden og 
referat 

 Charlotte Godkendt. 

18.00- 
18.10 

Nyt fra Elevrådet  Gayush og 
Carlos 
 

Elevrådet har drøftet 
kontaktlærerfunktionen og 
kontaktlærertid. Elevrådet opfordrer til 
skemalagt kontaktlærertid. 
Øvrige elever har til 
skolebestyrelsesformanden også ytret 
større ønske om en styrket 
kontaktlærerfunktion.  
 
Ovenstående punkt vendes ved næste 
elevrådsmøde.  
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Elevrådet har ligeledes drøftet 
begrebet medindflydelse. Eleverne 
ønsker aktiv læring og vil gerne drøfte 
på klassemøderne, hvad der er af 
ønsker til undervisningsaktiviteter.  
 
Mange elever oplever ikke, at de bliver 
hørt. Det vil de gerne drøfte yderligere. 
Hvordan kan eleverne få oplevelsen af 
at blive hørt? Det er vigtigt, at 
elevernes input til undervisningen 
medtages. 
Eleverne ønsker desuden indflydelse på 
feedback på karakterer og test. Der 
ønskes en uddybning af karakteren. 
 
Der skal laves nye vedtægter i 
bestyrelsen. De nuværende vedtægter 
er baseret på årgangsråd. 
Årgangsrådene er lagt ned, da skolens 
organisering ikke understøtter dette.  
Der vil fremadrettet være én 
elevrådsrepræsentant og én suppleant 
fra hver klasse.   
 

18.10-
19.00 

Lejrskoler Skolebestyrelsen afgiver 
stillingtagen til afholdelse af 
lejrskoler efter indstilling fra 
personalet.  

Kristina  Alle teams har budt ind i forhold til 
afholdelse af lejrskoler. LMU har lavet 
et udkast til en retningslinje, som er 
kvalificeret af hele 
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Personalet og bestyrelsens input 
og ønske hertil har til formål at 
kvalificere ledelsens beslutning 
om lejrskoler på Campusskolen.  
 
 

medarbejdergruppen.  
 
Det er positiv stemning omkring  
afholdelse af lejrskoler/hytteture 
 på Campusskolen.  

 
Lærerne henleder opmærksomhed på 
om særlige hensyn til de lærere, som 
ikke oplever at have mulighed for at 
deltage i lejrskoler.  
 
Hvordan kommer det til at indgå i  
opgaveoversigten?  
 
Lærerne ønsker ikke at  
undervisningstiden skal betale  
lejrskoler.  
 
Lærerne henleder opmærksomheden 
på planlægning af lejrskoler, hvis der 
skal bookes 10 uger før hos DSB.  
 
Hvilken årgang skal man afsted på 
lejrskoler? På 7. årgang kunne det være 
en ryste sammen tur. På 8. årgang 
kender man sin klasse? 
 
Skal lejrskolen gøre det ud for noget af 
introugen?  
 
Alle klasser skal have de samme  
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betingelser for hytteture.  
 
Bestyrelsens input:  
 
Der må ikke tages af  
undervisningstimetallet,  
to-lærer-ordninger,  
ressourcepersonerne m.m. 

 Vi ser hellere flere ture ud af huset,  
arrangementer. 
 
Det skal ligge i begyndelsen af 7. klasse, 
 som en hyttetur. 
 
Klassen kender hinanden bedre i 8.  
klasse og dermed kunne det med 

fordel ligge i 8. klasse.  
 
Kunne hytteture være en investering i 
 elevernes trivsel? Ens forhold for alle  
klasser er vigtigt.  
 
Hvis lejrskoler indføres skal der være 
en overgangsperiode, hvor alle 
kommer afsted. Når alle har været 
afsted ét år kan det lægges ud på en 
bestemt årgang.  
 
En hyttetur kan godt indeholde  
fagfaglig læring.  
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Beslutningen om ikke at tage på 
lejrskole/hyttetur på Campusskolen 
tidligere har skyldtes skolereformen i 
2014. Der var en enig bestyrelse, 
ledelse og medarbejdergruppe, som i 
sin tid fravalgte lejrskoler.  
 
Alle kan ikke tildeles en lejrskole. Når vi 
indfører det, indfører vi det på en 
gældende årgang og så vil det være 
sådan fremadrettet.  
 
Bestyrelsen skal ikke blande sig i 
lejrskolens indhold og destination.  
 
Eleverne vil meget gerne på 
hyttetur/lejrskole og tror, at det vil 
gavne deres trivsel.  
 
Aftale:  
 
Kristina lægger en post ind til lejrskoler 
i budget 2020.  
SB godkender dette ved næste 
bestyrelsesmøde d. 19/2 2020 
Kristina arbejder på at have en 
timefordelingsplan klar ved næste 
møde, hvori der er indregnet tid til 
afholdelse af lejrskoler på én årgang. 
Timefordelingsplanen er senest klar d. 
18/3 2020.  
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19.00-
19.20 

Forslag til et tydeligere 
princip for kontaktforældrene 

- Herunder nedsættelse  
af arbejdsgruppe. 

Der skal laves en uddybning af 
princippet for 
kontaktforældrene.  

Charlotte/
Kristina  

Der er nedsat en arbejdsgruppe 
bestående Gayush, Louise, Kirstine og 
Mette, som laver et katalog til 
kontaktforældrene over de opgaver, 
som følger med og hvordan de kan 
gribes an.  
 

19.20-
19.25 

Evt.  Charlotte  

19.25-
19.30 

Punkter til næste møde d. 

18/3 2020 – bemærk ændret 

dato grundet skoleforum d. 

11/3 2020.  

 

- Godkendelse af 

timefordelingsplan 

- Afgangsprøverne 

2019 og tiltag på 

baggrund heraf. 

-  

Punkter fremadrettet: 

 

- Ringsted 

Natten/Børnefestival 

Punkter til næste møde?  Charlotte Der er ekstra møde 19/2 2020 kl. 
17.30. Her drøftes og godkendes 
budgettet.  
 
Der er skoleforum d. 11/3 2020 vedr. 
medarbejdertrivsel kl. 18.30 i 
multisalen.  
 
Bestyrelsesmødet i marts er den 18/3 
2020.  

 
 

 

 

 

 


